
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 29. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 969
Vil ministeren redegøre for, om han finder det tilfredsstillende, jf. DSB's regn-
skab for 1. halvår 2014, at der det seneste år er tale om faldende antal passa-
gerer over Storebælt i betragtning af de seneste års meget store stigninger,
og at Trafikstyrelsen i deres trafikprognose vedrørende Storebælt (Trafikplan
for den statslige jernbane 2012-2027) regner med en vækst i antal rejser på
80 pct. frem mod 2027, herunder om tilbagegangen i antal passagerer skyl-
des manglende materiel hos DSB, jf. aflyste IC4-tog og færre afgange f.eks.
fredag eftermiddag i forhold til tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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